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Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote za sejo IO OKS-ZŠZ 

 

 

Sklop: Promocija olimpijskih vrednot in olimpizma ter integriteta v športu 

 

- Športajmo in berimo: Nadaljevali smo s programom Športajmo in berimo. Objavili mesečna 

priporočila za branje in  izvedli dogodke v Radovljici (17.11.) in Velenju (1.12.). 

- Olimpijske urice: Izvajali smo urice v Slovenskem olimpijskem izobraževalnem centru, obiskalo 

nas je nekaj osnovnih šol. 

- Interpolov spletni seminar na temo preprečevanja prirejanja rezultatov v športu: strokovna 

služba, nekateri predstavniki zvez, MOK ambasador projekta “Verjemi v šport” in predstavniki 

organov pregona smo se udeležili omenjenega spletnega seminarja, kjer so bile predstavljeni 

primeri dobrih praks na tem področju. 

- Fair Play: Izvedli smo kratko predavanje in ozaveščanje o tej tematiki otrokom na hokejskem 

turnirju v Ljubljani. V Budimpešti je potekal dogodek, kjer je svetovno fair play združenje podelilo 

svoje nagrade. Slovenski prejemnici, Polona Klemenčič in Ula Hafner se dogodka zaradi 

obveznosti povezanih s športom, dogodka nista uspeli udeležiti. Združenje bo nagrado poslalo po 

pošti. 

- AHHV: 24.11. Je v Mariboru potekal zaključen dogodek in novinarska konferenca odmevnega 

projekta  Active, Happy, Healthy Volunteers (AHHV), ki je bil izveden med Olimpijskem festivalom 

evropske mladine v Mariboru.  
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Sklop: Slovenska olimpijska akademija  

 

- Na kongresu v Vilni je 8.11. naš sodelavec Aleš Šolar prejel mednarodno priznanja za doprinos in 

dolgoletno sodelovanje pri Evropski olimpijski akademiji, kar je prva podeljena EOA kolajna za 

zasluge in najvišje priznanje, ki ga podeljuje EOA. Kot so zapisali na spletni strani, je bil Aleš 

eden ključnih ljudi v Evropski olimpijski akademiji (EOA) že od samega začetka, njegova 

predanost pa ključnega pomena za ustanovitev Olimpijske akademije tudi v Sloveniji. V času 

ustanavljanja EOA je bil Aleš Šolar član iniciativnega odbora in je prevzel organizacijo 

ustanovnega zbora. Od leta 2018 do 2022 je bil prvi blagajnik EOA, zagotavljal je finančna 

sredstva za organizacijo ter omogočal njeno legitimnost in priložnosti. Poleg zagotavljanja 

sredstev je preko nekdanjega predsednika Janeza Kocijančiča vzpostavil stik z najpomembnejšim 

partnerjem EOA, Evropskim olimpijskim komitejem (EOC), s katerim je bil leta 2018 sklenjen 

Memorandum o soglasju. Vpliv, ki ga je imel na EOA, je očiten in resnično izjemen. 

 

- Slovenska olimpijska akademija se je v četrtek, 23.22. zbrala na svoji 2. redni seji, v SOIC-u v 

Ljubljani. 

 

Sklop: Karierni center za športnike 

 

- Nova sodelavka 

V obdobju med sejama je svojo zaposlitev na OKS-ZŠZ sklenil Aljaž Sedej. Razpis za 

strokovnega delavca “Vodjo kariernega centra” se je zaključil z 31.11. Za delavno mesto je bila 

izbrana kandidatka Lena Gabršček, ki je bila izbrana na podlagi pregleda vlog in odločitve 

Strokovne komisije za izbiro delavca. 

- Štipendije za nadarjene športnike 

12.10.2023 se je zaključil razpis za pridobitev športne štipendije, ki ga razpisuje OKS. Skupaj je 

tako prispelo 323 vlog za obdelavo, ki jih strokovna služba obdelala in s pomočjo sodelavcev z 

oddelka za vrhunski šport tudi ovrednotila na podlagi razpisnih pogojev. Rezultate smo predstavili 

na seji SSVŠ, ki je naše ugotovitve in predloge potrdil. 6.12. se sestane Komisija za športne 

štipendije, ki bo pregledala še finančni plat tega projekta. V kolikor bo potrjen, z naslednjim dnem 

začnemo z obveščanjem dijakov in študentov, ki so se prijavili na razpis. 

- Certifikat “Športnikom prijazno izobraževanje”  

Opravljen je bil operativni sestanek, na katerem smo z aktivnostmi in stanjem seznanili novo 

sodelavko, Leno Gabršček. Podelili smo certifikate v sklopu dogodka Forum športnikov. 

- Erasmus+ OCDC: V teku je pregled in prevod vsebin za spletno aplikacijo na področju dvojne 

kariere, kar je ena izmed zadnjih nalog OKS-ZŠZ v sklopu tega projekta. V naslednjem letu 

poteka le še en operativni sestanek v Litvi. 
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Sklop: Klub slovenskih olimpijcev in Komisija športnikov 

 

- Predsednica Komisije športnikov, Raša Sraka se je v začetku oktobra udeležila Foruma 

športnikov Evropskih olimpijskih komitejev v Rimu. Po vrnitvi je bil opravljen sestanek z vodjo 

Oddelka za športnike in olimpijske vrednote, Petrom Doklom, na katerem so bila predana ključna 

sporočila s kongresa v Rimu. 

- Forum športnikov 2023 

S Komisijo športnikov in Klubom slovenskih olimpijcev smo pripravili Forum športnikov 2023, ki 

je potekal 17.11. V Hotelu Lev. Tema okrogle mize je bila: Vloga in možnosti športnikov pri 

soustvarjanju boljših pogojev za športnike. Na mizi so sodelovali izjemni gostje, med njimi mag. 

Katja Koren Miklavec, podpredsednica OKS-ZŠZ in predsednica Odbora za športnike in 

olimpijske vrednote; Raša Sraka Vuković, predsednica Komisije športnikov OKS-ZŠZ; Iztok Čop, 

predsednik Kluba slovenskih olimpijcev; Sašo Bertoncelj, predsednik Komisije športnikov 

Mednarodnega komiteja Sredozemskih iger (CIJM); Jernej Damjan, član Komisije športnikov 

Mednarodne smučarske in deskarske zveze (FIS); ter Jure Natek, generalni sekretar Rokometne 

zveze Slovenije. 

Pogovor je zajel različne vidike izzivov, s katerimi se srečujejo športniki, ter možnostmi za 

izboljšanje pogojev za njihovo delovanje. Športniki in gostje dogodka so imeli priložnost deliti 

svoja mnenja, izkušnje in predloge za nadaljnje izboljšave v slovenskem športu. 

Po koncu okrogle mize so bili podeljeni tudi prestižni OLY certifikati, ki predstavljajo posebno 

priznanje izjemnim športnikom, olimpijcem. To ni le priznanje za dosežke na področju športa, 

temveč tudi simbol trajne predanosti olimpijskim vrednotam in širjenja duha fair playa, spoštovanja 

in odličnosti. Letos so certifikat prejeli kajakašica Eva Terčelj, atlet Luka Janežič in olimpionik 

Benjamin Savšek.  

Poleg certifikatov OLY so bili podeljeni tudi certifikati Športnikom prijazno izobraževanje. To so 

priznanja izobraževalnim ustanovam, ki omogočajo prilagoditve učnega procesa športnikom. Poleg 

okrogle mize in podelitve priznanj, so bili udeleženci tudi prisotni na kratki predstavitvi Erasmus+ 

projekta Olympic Committees for Dual Career, pri katerem OKS-ZŠZ sodeluje z namenom 

nadgradnje prizadevanj za boljšo ozaveščenost športnikov na področju dvojne kariere. 

 

Ostalo: 

- Komisija za priznanja OKS-ZŠZ 

Na svoji 1. seji se je zbrala Komisija za priznanja OKS-ZŠZ, kateri predseduje g. Stane Rozman.  

 

 

Mag. Katja Koren Miklavec, l.r. 

podpredsednica OKS-ZŠZ 


